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Laddplatser till bostadsrättsföreningen Trumman  

Motion till föreningsstämman 2022 angående installation av laddplatser.  

Bakgrund 

Försäljning av elbilar ökar hela tiden och laddbara bilar utgör nu 6 % av 

fordonsflottan och en fjärdedel av nybilsförsäljningen. Laddning av elbilar sker till 

största delen vid hemmet, många föreningar har redan laddplatser och allt fler 

bostadsrättsföreningar håller på att installera dem. Några boende i föreningen har 

redan elbilar men ännu saknas möjlighet att ladda på parkeringen. Inom kort 

kommer möjlighet till laddning på parkeringen bli ett försäljningsargument. Att 

ladda vid tomten är inte tillåtet eftersom gården ska hållas bilfri. Att erbjuda 

laddplatser är en miljöninsats och det ökar värdet på vår fastighet.  

Vi behöver veta hur stort behovet och intresset är hos föreningens medlemmar att 

ladda elbil samt få en bild av ekonomiska modeller för installation och drift 

respektive betalningsviljan hos medlemmarna. Därefter kan styrelsen börja 

kontakta leverantörer för offerter.  

Ekonomiska konsekvenser 

Föreningen kan få ekonomiskt stöd från Naturvårdsverket för halva 

investeringskostnaden för laddstationen. Elkostnaden vid laddning av elbilarna kan 

fördelas mellan användarna på olika sätt och ska inte medföra någon kostnad för 

föreningen.  

Förslag till beslut 

• Föreningsstämman beslutar att uppdra åt styrelsen att utreda möjlighet att 

installera laddplatser för elbilar och gå vidare med projektet om man finner 

så lämpligt.  
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